
 

Tisková zpráva ze zasedání Sekce Dostihová závodiště

 
Na schůzce Sekce Dostihová závodiště, v níž jsou zastoupena všechna závodiště, byly dne 1. 12. 2015 
mimo jiné přijaty tyto závěry: 
 

1.  Čerpání dotačního titulu 2A a 2B  

Na základě zápisu z jednání Rady JC ČR ze dne 23. 1. 2015, bod 13, pořadatelé jednomyslně odsouhlasili a navrhují 

Radě JC ČR schválit princip a klíč k rozdělení dotačních prostředků, který platil pro rok 2014. 

2.  Snížení poplatků za startovné pro sezonu 2016 na 3,5 %  

Zástupci VŠECH závodišť nesouhlasí s rozhodnutím Rady JC ČR se snížením poplatků na 3,5%, ale trvají na 

dosavadní výši poplatků za startovné v max. výši 5% s tím, že stanovení konkrétní výše poplatků pro každý dostih 

je věcí pořadatele. S pořadateli nebylo o uvedeném jednáno, jedná se o jednostranné rozhodnutí Rady JC ČR, bez 

jakékoliv předběžné konzultace s pořadateli. Pokud nebude zabezpečena nějaká forma finančních kompenzací, 

dojde ke snížení počtu dostihů a dostihových dní v sezoně 2016.  

3.  Komunikační strategie JC ČR 

Za nedostatek zástupci závodišť považují absenci komunikační strategie JC ČR. Ve věcech dopingového nálezu po 

VP byla komunikace pozdní, chaotická a nekoordinovaná, podobně tomu bylo i v případě smrtelného úrazu 

Michala Kőhla. Tato situace dává prostor dohadům, spekulacím a nepravdivým interpretacím a poškozuje obraz 

dostihů u veřejnosti a má konkrétní negativní dopady na potenciální reklamní partnery. Pořadatelé navrhují, aby 

JC ČR stanovil interní pravidla PR pro případ řešení podobných mediálně problematických záležitostí. 

4.  Návrat jezdců po závažných úrazech do dostihového provozu    

Závodiště doporučují Radě JC ČR zvážit, aby vydání jezdecké licence JC ČR po úrazu jezdce bylo podmíněno 

vyjádřením odborného, nikoliv praktického lékaře, zvláště v případech, kdy jezdec již byl v péči odborného lékaře, 

případně byl hospitalizován. Nejlepším řešením by bylo stanovisko lékaře, který vykonává službu na některém 

závodišti a má o jezdcích a úrazech přehled. Pro překážkové jezdce by se mohlo jednat o MUDr. Brože, v případě 

rovinových jezdců potom o MUDr. Kašíka. Konkrétní postup by zřejmě měla stanovit příslušná komise. 

5.  Sjednocení údajů časomíry 

Pořadatelé upozorňují na to, že stávající postup neodpovídá Dostihovému řádu. Je třeba, aby pracovníci cílové 

kamery zajistili uvádění správného času ve výstupu z cílové kamery. Stávající stav, kdy není nastaven přesný čas 

cílové kamery, rozhodčí používají své osobní přístroje, přitom ani jeden z časů není nastaven podle oficiálního SEČ, 

vede k tomu, že se rozchází zveřejněné časy v dostihových protokolech s údaji na internetu, přitom ani jeden 

z časů není synchronizován s oficiální SEČ. Závodiště se dohodla, že zajistí vybavení rádiovými hodinami s přesným 

SEČ pro potřebu rozhodčích a komise, JC ČR by měl zajistit nastavení správného času u cílové kamery a poučení 

rozhodčích a členů komisí o nutnosti používání centrálního času závodiště.     

 

 

Za Sekci Dostihová závodiště  Mgr. Zdeněk Karlach 


